
ZÁPIS z 5. jednání 
 

Výboru pro sport a volný čas ZHMP konaného dne 20. 4. 2021 v 17:00 hod. 
 

Videokonference prostřednictvím aplikace Cisco WEBEX 
 

 
Přítomní členové výboru: Mgr. Petr Kubíček, Ing. Miloš Růžička, PhDr. Ing. arch. Lenka 
Burgerová, Jiří Dohnal, PharmDr. Petr Fifka, Mgr. Karel Hanzlík, Ing. Ladislav Kos, Petr 
Koukal, Stanislav Nekolný, MBA, Martin Tománek 
 
Hosté: Bc. Zdeněk Hübner, Mgr. Lenka Němcová, Mgr. Markéta Holá, PhDr. Mgr. Vít 
Šimral, PhD. Et PhD., Mgr. Lucie Charvátová, M.A., Naďa Černá, Richard Mrázek, Petr 
Graclík, Filip Neusser, Barbora Stárková 
 
Zápis ověřil/a: Martin Tománek 
 
 
Schválený program: 
 

 



 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

 
Jednání zahájil v 17:00 předseda výboru Mgr. Petr Kubíček – přivítal přítomné členy 

výboru i hosty.  

 

Zpočátku bylo přítomno 9 členů, v čase 17:11 se následně připojil pan Stanislav 

Nekolný, MBA. Výbor je usnášeníschopný. Po celou dobu jednání chyběl pan Ing. 

Radek Lacko. Přítomni byli také zástupci Českého olympijského výboru (ČOV) 

přizvaní k bodu č. 7, paní Naďa Černá a pánové Petr Graclík a Richard Mrázek, a 

ředitelka SML MHMP Mgr. Lenka Němcová, přizvaná k bodům č. 5 a 6. 

 

Z jednání výboru je pořizována audionahrávka. 

 

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu  

 
Předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP přednesl navrhovaný program, který 

byl členům výboru zaslán emailem společně s podklady. Jako ověřovatele zápisu 

navrhl pana Martina Tománka. Předseda výboru dále vysvětlil organizační detaily. 

Vzhledem k přítomným hostům z ČOV předseda navrhl předřadit bod č. 7 za bod č. 3 

a vyzval členy výboru k hlasování. 

 

Usnesení číslo T-VS-0039 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. schvaluje  
navržený program jednání s předřazením bodu č. 7 a ověřovatele, pana Martina 

Tománka. 

 

Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 



3. Zápis ze 4. jednání Výboru pro sport a volný čas  

 
Předseda Kubíček otevřel rozpravu k tomuto bodu a vyzval výbor k uvedení 

případných připomínek či námitek vůči zápisu ze třetího jednání výboru. Nikdo se 

nepřihlásil. 

 

 

 

Usnesení číslo T-VS-0040 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. schvaluje 
zápis ze 4. jednání Výboru pro sport a volný čas. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 
K videokonferenci se připojil Stanislav Nekolný, MBA. Počet přítomných členů výboru 

se zvýšil na deset.  

 

 

7. K návrhu na poskytnutí individuální neinvestiční účelové dotace 
v oblasti sportu Českému olympijskému výboru 

 
Předseda Kubíček udělil slovo přítomnému radnímu Vítu Šimralovi. Radní uvedl, že 

ČOV provozuje olympijský park již tradičně. S pořádáním Olympijského festivalu (OF), 

dříve parku, se zprvu počítalo v původním termínu tokijských her v roce 2020 a bylo 

na něj alokováno 10 milionů korun, v současné době je na tento festival kvůli 

epidemické situaci alokováno 7 milionů korun, o které si ČOV řádně zažádal. Radní 

následně předal slovo generálnímu sekretáři ČOV Petru Graclíkovi. Pan Graclík uvedl, 

že v ČR vznikla myšlenka na festival tohoto druhu v roce 2013 a první park byl 

realizován na Letné při Zimních olympijských hrách v Soči v roce 2014. Dnes má tento 

festival licenci Mezinárodního olympijského výboru (MOV).  



 

Pan Graclík následně představil kolegyni Naďu Černou, projektovou manažerku 

Olympijského festivalu Tokio 2020, a Richarda Mrázka, hlavního produkčního 

Olympijských festivalů. Uvedl, že probíhají intenzivní přípravy na letošní festival, který 

ponese název Tokio 2020. Název 2020 zůstává podle marketingových pravidel MOV. 

Pan Graclík dále osvětlil, že olympiáda letos bezpochyby bude. Do Tokia se počítá s 

výpravou o cca 220 lidech. Připravuje se český dům v Tokiu, jenž bude realizován ve 

formě base campu pro sportovce, kteří budou na olympiádě žít v přísných podmínkách 

kvůli epidemickým bezpečnostním opatřením. Sportovce čeká omezený pohyb po 

Tokiu jen mezi olympijskou vesnicí a jednotlivými závodišti. Sportovci si dále v českém 

domě budou moci odpočinout.  

 

Pan Graclík předal slovo paní Černé. Do debaty vstoupil předseda Kubíček a upozornil 

členy výboru, že dotazy mohou pokládat až po prezentaci paní Černé. Naďa Černá 

členy výboru seznámila s tím, kam se projekt posouvá a jaká je reakce na aktuální 

situaci, aby vše mohlo v pořádku proběhnout. Sdělila, že je vyjednaná podpora v Brně 

a že festivaly proběhnou v Praze (Centrum Sportu Ministerstva vnitra Olymp ve 

Stromovce) a v Brně. Uvedla, že je nutné vrátit děti ke sportu a do sportovních klubů, 

jelikož ty přišly až o 50 % dětských členů. Paní Černá ukázala přehled sportovních 

svazů (celkem 39), které potvrdily svou účast. V plánu je organizace příměstských 

olympijských táborů. Děti si zde budou moci vyzkoušet až 20 různých sportů a čeká 

je 1 hodina olympijského vzdělávání, kde budou vysvětleny hodnoty olympioniků. 

Největší prioritou je dle slov paní Černé zorganizovat bezpečný festival, a proto 

připravili Příručku pro účastníky Olympijského festivalu. Festival už získal kladné 

stanovisko z odboru hygieny Ministerstva vnitra. Paní Černá představila chystaná 

opatření, jimiž je rezervační systém, testování, pravidlo 3R, hygiena a regulace 

kapacity, a předala slovo kolegovi Mrázkovi.  

 

Ten detailně představil lokalitu, na níž se areál Olymp nachází. Jednou z priorit je 

dopravní dostupnost, proto areál leží na území lokalit Prahy 7 a Prahy 6. Využije se 

stávajícího areálu, který bude díky olympiádě představen veřejnosti a bude zde 

možnost tradičního programu. Využívat se bude pouze areál Olympu. Slovo si vzala 

paní Černá, která do hloubky pohovořila o licenci, brandingu a marketingových 

záměrech. V plánu je prostřednictvím série videí představit 8 olympijských hodnot. 



Počítá se, že se mediálním pokrytím zasáhne 85 % české populace. S Českou televizí 

mají pořadatelé festivalů domluveny tzv. Festivalové minuty po Brankách, bodech, 

vteřinách. Paní Černá uvedla, že chce na Olympijské festivaly pozvat lidi z 1. linie jako 

poděkování. Bude také možnost přivítat olympioniky po jejich návratu domů. 

 

Předseda Kubíček poděkoval za prezentaci a otevřel rozpravu k bodu. O slovo se 

přihlásila paní Lenka Burgerová, která uvedla, že se s ČOV debatovalo už minulý rok 

a stanovisko bylo podpůrné, nicméně je zde několik požadavků. Je třeba si uvědomit, 

že Stromovka je velice atraktivním místem a že jde o přírodní a kulturní památku. 

Upozornila, že areál je v záplavovém území. Vznesla požadavky na zajištění plynulé 

dopravy návštěvníků do areálu hlavně při návštěvnické špičce a uvedla, že by bylo 

dobré využít dalších parkovišť a lodní dopravy.  

 

Radní Šimral se na chvíli omluvil z jednání, ale vyjádřil projektu podporu s tím, že se 

bude snažit opět připojit co nejdříve. 

 

Lenka Burgerová se zástupců ČOV zeptala, jakým způsobem je projednáváno to, že 

by se akce přenesla na druhou stranu řeky. Upozornila, že v loňském roce ještě 

nestála Trojská lávka, a tato překážka tak padla. Paní Burgerová položila otázku, zdali 

se počítá s hromadnou dopravou v areálu. Domnívá se, že bude náročné, aby auta 

nezablokovala celé části Troji, Prahy 7 a Prahy 6. Otázala se, jestli by nebylo možné 

jednat s ČD s tím, že by některé vlaky mohly zastavovat v areálu bývalého nádraží 

Bubeneč, jelikož je to blízko vstupního areálu Olympu. Uvedla, že považuje úspěšnost 

akce za důležitou. 

 

Předseda Kubíček následně vyzval k zodpovězení otázek zástupce ČOV. Ti uvedli, 

že se s kyvadlovou dopravou počítá a že probíhají jednání s Dopravním podnikem hl. 

m. Prahy (DPP). Jedná se o partnerství, vše by mělo platit dle loňských dohod. 

Spolupráce s DPP je klíčová, v jeho vlastnictví je totiž parkoviště Blanka-Troja, kde by 

návštěvníci festivalu mohli parkovat. Maximální kapacita festivalu se kvůli 

epidemickým opatřením pohybuje kolem čísla 2000. To se ale do léta může výrazně 

změnit. Povodňový plán je připravený na velké návštěvy. Zástupci ČOV dále objasnili, 

že uzavírají smlouvu se ZŠ Antonína Čermáka, kde budou probíhat setkávání dětí v 

rámci příměstských táborů tak, aby se děti nesrocovaly přímo před areálem. ČOV je 



v jednání s tenisovým klubem Sparta, který má v areálu před festivalem pořádat velký 

tenisový turnaj, takže se počítá s tím, že se některé věci budou provozovat společně, 

aby se ušetřily náklady na obou stranách. Ohledně využití dalších sportovišť se počítá 

jen s využitím kanoistického kanálu v Troji, kde proběhne i závod. Nerealizovatelná je 

zastávka ČD v Bubenči, už totiž není ve vlastnictví ČD, ale patří do vlastnictví městské 

části Praha 6. Tím pádem se s tím nedá nic dělat. 

 

Slovo dostává od předsedy host Filip Neusser, bývalý člen Komise pro sport a 

kandidát na předsedu ČOV. Ten tvrdí, že Olympijské festivaly jsou skvělý projekt, ale 

všechny olympijské parky by dle jeho názoru měly být převážně hrazeny ze 

soukromých peněz a z prostředků partnerů. V minulosti tyto prostředky dosahovaly 

částky až 80 milionů korun a šly z veřejných financí. Není proti tomu, ale měla by tím 

pádem vzniknout infrastruktura, která by ve městě zůstala i po konání olympiády. 

Upozornil, že Komise pro sport měla alokováno 45 milionů korun na investice a 35 

žádostí na rekonstrukce a renovace sportovních zařízení úplně zamítla. Nyní se dává 

z veřejných prostředků 7 milionů korun na třítýdenní akci, na níž si dle jeho názoru 

budou dělat PR politici a sportovní představitelé, ale jestli z toho budou plynout nějaké 

budoucí výhody pro sport, je nejasné. Pan Neusser mluvil s několika zástupci 

sportovních a olympijských svazů a uvedl, že dle nich opravdu neexistuje přehled 

počtu členů, které by svazům od konání olympijských parků narostly. 

 

Předseda Kubíček poděkoval za příspěvek a předal slovo panu Ing. Ladislavu Kosovi, 

předsedovi Komise Rady hl. m. Prahy pro sport. Jeho dotaz zněl, zda existuje nějaká 

hranice, kdy je projednávaná akce proveditelná a kdy ne, a jestli je určen maximální a 

minimální počet lidí, kdy má akce smysl. Objasnil, že se v rámci rozdělování grantů 

museli vypořádat se spoustou akcí, které kvůli covidu neproběhly a peníze tak musely 

být vráceny. Dodal, že akce je, co se peněžních požadavků týče, nadmíru velká, ale 

doplnil, že nechce, aby to vyznělo, že akce nemá jeho podporu. Předseda Kubíček 

uvedl, že v rozpočtu na rok 2020 bylo vyhrazeno 10 milionů korun na tuto akci a letos 

by to mělo být 7 milionů z rozpočtu. 

 

Slovo dostali zástupci ČOV. Opravili vyjádření pana Neussera s tím, že Olympijské 

festivaly (OF) a parky nikdy nebyly hrazeny do výše 80 milionů korun z veřejných 

prostředků, parky byly hrazeny téměř výhradně z komerčních prostředků. První větší 



podporou těchto akcí byl Olympijský park Rio – Lipno 2016, do nějž vložil 

Jihomoravský kraj část svých veřejných prostředků. Další následující podpora OF byla 

v roce 2018, kdy se na festival dotčené kraje skládaly částkami, kdy součet částek pro 

každý OF osciloval mezi 18 až 20 miliony korun. Téměř stejnou částkou přispěl i Český 

olympijský tým. Na to, kdy se bude a nebude moct akce konat, neexistuje jednoznačná 

odpověď, ČOV na toto téma čeká diskuse s jeho partnery. Co se týče krácení 

prostředků, to nastalo loni, kdy se nekonal Olympijský festival v Ostravě, a tudíž bylo 

třeba vrátit prostředky. ČOV je maximálně transparentní, pokud by tedy dotaci ČOV 

dostal a situace se zhoršila, je připraven jednat o tom, za jakých podmínek se bude 

festival konat. 

 

Předseda Kubíček poděkoval za odpovědi a poprosil zástupce ČOV, jestli by mohli 

členům výboru zaslat Příručku pro účastníky OF, kde jsou popsány jednotlivé scénáře 

podle vývoje pandemie. 

 

O slovo se následně přihlásil pan Mgr. Karel Hanzlík, který pronesl, že kvituje každou 

sportovní aktivitu. Zajímal se taky o relevantnost okamžiku, zatím stále nevíme, jak se 

bude covid vyvíjet. Upozornil na to, že sport v Praze je podfinancován a zeptal se, 

jestli přítomní zástupci ČOV disponují statistickými údaji z předchozích akcí, které by 

ukázaly, jak moc tyto akce motivovaly mládež k další účasti na sportu. Zástupci ČOV 

odpověděli, že exaktní statistické údaje nejsou a nikdy je nesbírali a nepožadovali. 

Mají ale feedback ze zapojených klubů a svazů. V Praze bude festival významně 

menší, než jaký byl původní plán. Pokud bude docházet k další finanční redukci ze 

strany Prahy, ČOV na to bude muset organizačně reagovat a festival tomu uzpůsobit.  

 

Pan Hanzlík se dále zeptal zástupců ČOV na představy týkající se kapacity. Paní 

Černá z ČOV uvedla, že se pracuje s několika variantami. Vstup bude buď pouze s 

negativním testem, nebo že bude vstup pro omezený počet osob, případně kombinace 

obojího. Optimistická varianta počítá se zhruba 3000 účastníků festivalu v jednom 

okamžiku, další scénář pracuje s limitem 2000 účastníků, třetí scénář s 1000 účastníků 

a čtvrtý s číslem 500 či ještě nižším počtem účastníků. 

 

O slovo se přihlásil pan Ing. Miloš Růžička, kterého zajímalo, jak chápat sdělení, že 

kluby přišly o 50 % dětí. Zástupci ČOV uvedli, že toto číslo je třeba brát v rámci 



korelace a že vcházeli z komunikace se sportovními svazy. Pan Růžička následně 

požádal o vysvětlení, jaká je role domů dětí a mládeže (DDM) v případě areálu ve 

Stromovce. Paní Černá odpověděla, že ČOV není odborníkem na organizaci táborů, 

a proto DDM dohlížejí na celý proces a konzultují nastavení práce s dětmi. Tábory se 

prodávají přes stránky DDM a za průběh táborů budou zodpovědní instruktoři DDM. 

Pan Růžička se zeptal, v jakém termínu budou tábory probíhat. Paní Černá uvedla, že 

tábory budou probíhat ve dvou turnusech, tzn. poslední týden v červenci a první týden 

v srpnu, vždy od pondělí do pátku od 9:00 do 16:00 v areálu Olympijského festivalu. 

Pana Růžičku dále zajímalo, jestli je ve hře covid pass a PCR testy pro všechny děti. 

Paní Černá odpověděla, že návštěvníci do 15 let budou testováni neinvazivními testy 

a že covid pass není nutnost. Pan Růžička dále vyjádřil podporu návrhu Lenky 

Burgerové na využití druhého břehu. Dále upozornil, že není žádoucí, aby akce 

probíhala současně s akcí Měsíc náborů do sportovních klubů. Na závěr se zeptal, 

jaké se předpokládají celkové náklady a jestli je více zdrojů financí. Pan Graclík 

odpověděl, že celkové náklady se pohybují kolem 24 až 25 milionů korun. Prostředky 

jsou veřejné, soukromé i barterové a vypomůže i Ministerstvo vnitra. Veřejnými zdroji 

je Magistrát hl. m. Prahy, o zdroje od státu není zažádáno. Další zdroje budou 

pocházet od komerčních partnerů. V případě Olympijského festivalu v Brně se pak na 

podporu skládá Jihomoravský kraj a město Brno. 

 

Předseda Kubíček následně dal slovo panu Tománkovi. Ten upozornil na to, že v době 

konání akce bude letní počasí, a i kdyby tempo očkování nezrychlilo, na konci června 

by měli být očkováni lidé ve věkové kategorii 45+. Epidemická situace by tak mohla 

být téměř normální. Dle jeho názoru si lidé budou chtít užívat života, a taková akce tak 

bude masivně navštěvovaná. Pan Tománek apeloval na to, aby nebyla podceněna 

doprava a nemyslí si, že je racionálním požadavkem negativní test, když velká část 

populace bude proočkovaná. Záleží mu na Stromovce a poprosil zástupce ČOV, aby 

byla organizační opatření ohledně dopravy nepodceněná. Paní Černá upřesnila, že 

vstup je pro negativně testované nebo očkované a připravuje se rezervační systém, 

který by měl regulovat počet osob na každý den, čímž se vyřeší doprava. 

 

Pan Nekolný vyjádřil projektu podporu, o slovo se dále přihlásila Lenka Burgerová a 

zeptala se na to, jak je nastavená spolupráce v rámci příměstských táborů pro děti.  



Paní Černá uvedla, že mají na starosti stravování a pitný režim pro děti, DDM celou 

administraci.  

Předseda Kubíček vyzval k dalším dotazům a ujasnil si s panem Kosem, že projednání 

dotace může na Komisi pro sport proběhnout už příští týden. Následně vyzval členy 

výboru k hlasování a poděkoval zástupcům ČOV za účast. 

 

Usnesení číslo T-VS-0044 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. doporučuje 
Komisi Rady hl. m. Prahy pro sport projednání žádosti o poskytnutí individuální 

neinvestiční účelové dotace v oblasti sportu Českému olympijskému výboru. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 
 

4. Informace o úpravě znění Plánu rozvoje sportu a sportovních 
zařízení v hl. m. Praze 2021 - 2032 

 
Připojil se radní Šimral. 

 

Předseda Kubíček uvedl téma a otevřel diskuzi. Radní Šimral vyzval přítomného pana 

Zdeňka Hübnera ze SML MHMP o podání informace. Pan Hübner uvedl, že s odborem 

rozpočtu diskutovali nad kapitolou o vazbě na rozpočet hl. m. Prahy, kdy hlavní výtkou 

bylo procentuální vyjádření prostředků na oblast sportu z celkových prostředků. Padl 

požadavek na odklonění se od procentuálního vyjádření. Lepším vyjádřením po 

dohodě s ředitelem Panešem je vyjádření absolutní částky. Konzervativní scénář 

počítá s částkou převyšující 750 000 tisíc korun, optimistický s částkou převyšující 1 

000 000 tisíc korun a pesimistický s částkou pod 500 000 tisíc korun.  Nyní se 

pohybujeme na úrovni pesimistického scénáře. Pan Hübner uvedl, že se snažili mírnit 

připomínky tím, že jde o koncepční materiál, který nemá žádnou přímou vazbu na 

budoucí rozpočet. Na tento materiál by rádi navázali navazujícím materiálem v podobě 

Akčního plánu rozvoje sportu. Proběhne diskuze nad tím, jestli půjde o Akční plán na 

čtyři, či dva roky.  



 

Z jednání se v čase 18:28 omluvil Petr Koukal. Počet přítomných členů výboru se snížil 

na 9. 

 

Předseda Kubíček poděkoval a otevřel rozpravu. Lenka Burgerová řekla, že vítá 

změny a považuje je za dobrý krok. Předseda rozpravu uzavřel a vyzval k hlasování. 

 

Usnesení číslo T-VS-0041 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. bere na vědomí 
informaci o úpravě znění Plánu rozvoje sportu a sportovních zařízení v hl. m. 

Praze 2021 - 2032. 

 
Přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 1 
 
 

5. Prezentace realizovaných investičních akcí v rámci školní 
sportovní infrastruktury u škol a školských zařízení zřizovaných hl. 
m. Prahou 

Předseda Kubíček vyzval ředitelku SML MHMP Mgr. Lenku Němcovou o předklad k 

tomuto bodu. Paní Němcová informovala o investicích do školních sportovišť 

zřizovaných Prahou. V prezentaci představila výběr zajímavých akcí realizovaných za 

5 let v celkové výši 283 milionů korun. Mluvila např. o rekonstrukcích sportovních 

prostorů škol na Invalidovně, v Hloubětíně, o rekonstrukci tělocvičny Gymnázia 

Postupická či rekonstrukci venkovního hřiště Gymnázium Opatov. Předseda Kubíček 

do výkladu vstoupil a poprosil, aby byla členům zaslána prezentace k prostudování s 

tím, že se téma z časových důvodů bude projednávat na příštím výboru. Vhodná by 

byla i návštěva sportoviště. Předseda předložil návrh na přerušení bodu jednání a 

pokračování dalším bodem. 

 

Všichni členové výboru byli jednomyslně pro, bod č. 5 byl přerušen.  



6. Informace k doporučení výboru, schváleného usnesením č. T-VS-
0020 na jednání dne 19. 1. 2021, ve znění: „vzhledem k nedostatku 
ploch pro sport stanovení minimálního standardu na plochy 
vnitřních a venkovních ploch pro sport pro nově budované školské 
objekty“ 

Předseda Kubíček poprosil o krátkou informaci ředitelku Němcovou. Ta uvedla, že si 

vyžádala stanovisko odboru investičního, a informovala o tom, že závazné dokumenty 

týkající se navrhování sportovních ploch jsou obsaženy ve dvou vyhláškách – ve 

vyhlášce o technických požadavcích na stavby a ve vyhlášce o hygienických 

požadavcích na prostory a provoz zařízení a provozoven pro výchovu a vzdělávání 

dětí a mladistvých. Na otázku, jestli musí být součástí stavby sportoviště odpověděla, 

že tomu tak není. Často totiž vznikají protinázory z okolí, např. proti dostavbě 

sportoviště na Zličíně se stavěli místní občané z obavy snížení komfortu bydlení kvůli 

hluku. Navíc to zvyšuje cenu školy. Nová škola může být zkolaudovaná, aniž by měla 

postavené vnitřní a venkovní sportoviště. Předseda Kubíček poděkoval za informaci a 

vyzval k dotazům. Nikdo se nepřihlásil, a tak vyzval k hlasování. 

 

Usnesení číslo T-VS-0043 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. bere na vědomí 
informaci k doporučení výboru, schváleného usnesením č. T-VS-0020 na 

jednání dne 19. 1. 2021, ve znění: „vzhledem k nedostatku ploch pro sport 

stanovení minimálního standardu na plochy vnitřních a venkovních ploch pro 

sport pro nově budované školské objekty“. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 
 

8. Informace o projektu Měsíc náborů do sportovních klubů 



Předseda Kubíček poprosil radního Šimrala o představení projektu, ten vyzval pana 

Hübnera. Pan Hübner uvedl, že si je vědom současné situace a odlivu dětí od sportu. 

Měsíc náborů je tradičně pořádaná akce od roku 2012, kdy akce probíhá po celé září. 

Domnívá se, že nábory probíhají především ve sportovních klubech a tímto se snaží 

využít informačního kanálu, kterým je Praha Sportovní. Zde se centralizují informace 

o probíhajících náborech do jednoho místa. V rámci projektu jsou osloveny všechny 

kluby v databázi s nabídkou této služby. Vzniká tak přehled o sport. náborech. Při 

vyhledávání je možné vyfiltrovat městskou část, druh sportu atd. 

 

Předseda Kubíček poděkoval za informaci a otevřel rozpravu. Upřesnil, že tato akce 

nebude kolidovat s Olympijským festivalem. 

 

Usnesení číslo T-VS-0045 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. bere na vědomí 
informaci o projektu Měsíc náborů do sportovních klubů. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 

9. K návrhu na poskytnutí dotací v Programu podpory sportu a 
tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2021 
Předseda Kubíček uvedl, že grantová komise podpořila všechna navrhovaná 

usnesení a poprosil předsedu grantové komise Kose o slovo. Ten potvrdil, že 

schválení proběhlo jednomyslně a hladce. Nastaly organizační změny v hodnocení, 

které vycházelo z hodnocení odborů a jejich připravených podkladů. Byla maximální 

snaha o automatizaci a vypočtení koeficientů, hodnocení tak bylo jednodušší a došlo 

k posunu směrem k dokonalejšímu systému. Pan Kos vyzval členy k debatě. 

 

Předseda Kubíček poděkoval a dal slovo panu Hanzlíkovi. Ten uvedl, že se musí 

podpořit systémové činnosti jednotlivých sportovních organizací, jinak se děti ke 

sportu nevrátí. Od roku 2018 dochází k radikálnímu snižování a hlubokému 



podfinancování pražského sportu. Zásadně se snížila částka z hlediska investic. Pan 

Hanzlík se dále zeptal pana radního Šimrala, když budou organizace úspěšně žádat 

v dotačním programu NSA, jestli Praha myslí na zadní vrátka, jak těmto organizacím 

pomoc. Dále poděkoval panu Kosovi a jeho týmu za práci. Na závěr se optal, jestli pan 

radní navyšuje prostředky plynoucí do sportu a jaká je v této oblasti situace. 

 

Slovo dostal pan Nekolný, který souhlasil s panem Hanzlíkem a uvedl, že bylo náročné 

vytvořit spravedlivý systém, ale že se již blíží k ideálu. Dnes do sportu plyne 318 

milionů korun a tato částka stále klesá. Privátní peníze do sportu jsou taky 

poznamenané, město by tak mělo více pomoct. Je třeba si určit jasné priority. Sport 

zjevně není priorita, což je dle názoru pana Nekolného třeba přehodnotit. Sport je 

základ a děti se musí hýbat. Radní Šimral zareagoval s tím, že schválený materiál 

bude sloužit jako podkladový při rozpočtovém jednání v září. Kapitola na sport je třeba 

navýšit. Na odboru školství v současnosti připravují tisk, kde pracují s položkou 400 

milionů korun na základní školy. Proto je vše rozděleno na 3 typy investičních akcí – 

do základu školské infrastruktury by mělo jít 305 milionů korun, na investice do 

středních škol by mělo putovat 41 milionů korun a 49 milionů korun by mělo jít na 

sanaci sport. infrastruktury na úrovni městských částí.  

 

O slovo se přihlásil pan Petr Fifka, který kontroval, že realita je ale taková, že chybí 

120 milionů korun. Pochválil ovšem práci pana Kose. Peníze do sportu musí přijít, je 

nutná predikovatelnost a kontinuita. Jde o víceleté projekty, investoři potřebují vědět, 

co se bude dít. Radní Šimral s tímto pohledem souhlasil a řekl, že je připraven tisk na 

dalších 49 milionů korun na sportovní zařízení městských částí. Vyzval k debatě o 

správném nastavení investičních programů a alokací pro sport. kluby. Jsou-li 

poskytnuty investiční prostředky, často se stává, že některé sport. kluby je nejsou 

schopny správně využít. Dále uvedl, že granty na provoz sport. infrastruktury zůstávají 

z minulých let.  

 

Předseda Kubíček informoval, že se debata o zásobníku invest. akcí čeká v nejbližší 

době, všechny měst části mají předložit preference a seznam projektů. Bude záležet 

na alokaci finančních prostředků na sport, podle toho se určí investiční priorita. 

Předseda Kubíček vyjádřil záměr, že udělá vše pro to, aby byla budoucí alokace větší 

než v letošním roce. Ze sportu by se měla stát priorita. 



 

Radní Šimral a člen výboru Hanzlík si následně vyjasnili podporu projektů, které budou 

vybrány v rámci dotačních titulů NSA. Jedním z nich je např. dofinancování Tatry 

Smíchov. Předseda Kubíček doplnil, že pro samotné projekty je důležité, zdali budou 

zahrnuty v zásobníku investičních akcí hl. m. Prahy. Jednou z podmínek udělení 

dotací ze strany NSA bývá to, že je samotný projekt součástí plánu rozvoje sportovní 

infrastruktury obce. Předseda uzavřel rozpravu a dal hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení číslo T-VS-0047 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. doporučuje 
tisk Z-9269 k návrhu na poskytnutí dotací v Programu podpory sportu a 

tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2021 ke schválení. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 

10. Informace o schválených tiscích Radou hl. m. Prahy 
Předseda Kubíček otevřel rozpravu, nikdo neměl žádné připomínky. Předseda 

Kubíček rozpravu uzavřel a vyzval k hlasování. 

 

Usnesení číslo T-VS-0048 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. bere na vědomí 
informaci o schválených tiscích Radou hl. m. Prahy. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 

11. Různé 



Předseda Kubíček otevřel bod a informoval, že byl Výbor pro sport a volný čas 

požádán Výborem pro majetek o zařazení informace k projektu Ďolíček. Avizoval, že 

tento bod bude předmětem dalšího jednání. Otevřel rozpravu, nikdo nevznesl 

připomínky, a tak předseda rozpravu uzavřel. 

 

Nejsou žádné další návrhy k projednání. Členům budou včas rozeslány podklady i 

program. Předseda Kubíček všem poděkoval za účast a jednání ukončil. Jednání 

výboru bylo ukončeno v 19:26. Další jednání výboru se uskuteční 25. 5. 2021 od 17:00. 
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